

**ပထမအကြိမ် ရှမ်းပြည်နယ်လွှတ်တော် (၁၂)ကြိမ်မြောက်ပုံမှန်အစည်းအဝေး ပဉ္စမနေ့ (၃၀.၃.၂၀၁၅)ရက်နေ့တွင် လင်းခေးမြို့နယ် မဲဆန္ဒနယ်အမှတ်(၂) ပြည်နယ် လွှတ်တော်ကိုယ်စားလှယ် ဦးစိုင်းလွင်တင်သွင်းသည့်အဆိုဆိုင်ရာဆောင်ရွက်ချက်များ**

**ဥက္ကဋ္ဌ။** အစီအစဉ်(၆) ဖြစ်ပါတယ်။ ပြည်နယ်လွှတ်တော်ကိုယ်စားလှယ်များ ခင်ဗျား။ ရှမ်းပြည်နယ်ကုန်တင်ကုန်ချလုပ်ငန်းဆိုင်ရာနည်းဥပဒေကို ရှမ်းပြည်နယ်လွှတ်တော် ဆိုင်ရာနည်းဥပဒေ ၁၅၇ အရ လွှတ်တော်ကိုယ်စားလှယ်များထံ အရေးပေါ်အစည်းအဝေး ၁/၂၀၁၄ ကျင်းပသည့်(၁၉-၁၂-၂၀၁၄)ရက်နေ့မှာ ဖြန့်ဝေခဲ့ပါတယ်။ နည်းဥပဒေများ၊ စည်းမျဉ်း သို့မဟုတ် စည်းကမ်း တစ်ရပ်ရပ်သည် သက်ဆိုင်ရာ ဥပဒေပြဋ္ဌာန်းချက်နှင့် ညီညွတ်မှု မရှိကြောင်း တွေ့ရှိရပါက ၎င်းတို့ကို ပယ်ဖျက်ရန် သို့မဟုတ် ပြင်ဆင်ရန် နည်းဥပဒေများ စတင် ဖြန့်ဝေသည့်နေ့မှ ရက်ပေါင်း (၉၀)အတွင်း လွှတ်တော်ကိုယ်စားလှယ်များက လွှတ်တော်တွင် အဆိုတင်သွင်းနိုင်သည်ဟု နည်းဥပဒေ ၁၅၈ က ဆိုထားပါတယ်။ ဤအဆိုကို သက်ဆိုင်ရာ လွှတ်တော် ကိုယ်စားလှယ်က မတ်လ(၁၂)ရက်နေ့မှ အရောက်ပေးပို့ခြင်းဖြစ်ပြီး နည်းဥပဒေ စတင်ဖြန့်ဝေသည့်ရက်မှ ရက်ပေါင်း(၈၃)ရက်အကြာမှာ လက်ခံရတာဖြစ်လို့ ရှမ်းပြည်နယ် လွှတ်တော်ဆိုင်ရာနည်းဥပဒေ ၁၅၈ နဲ့ ညီညွတ်တဲ့အတွက် အရေးပေါ်အစည်းအဝေး ၁/၂၀၁၄ ကျင်းပပြီးစီးတဲ့နောက် ယခုကျင်းပတဲ့ အနီးကပ်ဆုံးလွှတ်တော်အစည်းအဝေးမှာ အဆို တင်သွင်းခွင့်ပြုပါတယ်။ ဒါ့ကြောင့် လင်းခေးမြို့နယ် မဲဆန္ဒနယ်အမှတ်(၂)မှ ဦးစိုင်းလွင်က အဆိုတင်သွင်းဖို့ ဖြစ်ပါတယ်။

**ဦးစိုင်းလွင်၊ လင်းခေးမြို့နယ်မဲဆန္ဒနယ်အမှတ်(၂)။** လေးစားရပါတဲ့ ရှမ်းပြည်နယ် လွှတ်တော်ဥက္ကဋ္ဌကြီးနဲ့တကွ လွှတ်တော်ကိုယ်စားလှယ်များအားလုံး ကိုယ်စိတ်နှစ်ပါး ကျန်းမာ ချမ်းသာကြပါစေ။ ကျွန်တော်ကတော့ လင်းခေးမြို့နယ် မဲဆန္ဒနယ်အမှတ်(၂)မှ ပြည်နယ် လွှတ်တော်ကိုယ်စားလှယ် ဦးစိုင်းလွင် ပဲဖြစ်ပါတယ်။ ကျွန်တော့်အနေနဲ့ ရှမ်းပြည်နယ်အစိုးရ အဖွဲ့က ပြီးခဲ့တဲ့ ရှမ်းပြည်နယ်လွှတ်တော် အရေးပေါ်အစည်းအဝေး(၁/၂၀၁၄)မှာ ပေးပို့ ဖြန့်ဝေ ထားတဲ့ ရှမ်းပြည်နယ်ကုန်တင်ကုန်ချလုပ်ငန်းဆိုင်ရာနည်းဥပဒေကို လေ့လာကြည့်ရှုရာမှာ ကွဲလွဲချက်လေးတွေ အချို့တွေ့ရှိရတဲ့အတွက် ပြင်ဆင်ဆောင်ရွက်နိုင်ဖို့အတွက် ဆွေးနွေး တင်ပြချက်အနေနဲ့ တင်ပြခဲ့ပါတယ်။ ရှမ်းပြည်နယ်လွှတ်တော်ဆိုင်ရာနည်းဥပဒေ ပုဒ်မ ၁၅၈ မှာ ဖော်ပြချက်အရ နည်းဥပဒေ ၁၅၇ အရ တင်ပြသော နည်းဥပဒေ၊ စည်းမျဉ်းစည်းကမ်း သို့မဟုတ် စည်းကမ်းတစ်ရပ်ရပ်သည် သက်ဆိုင်ရာဥပဒေပါ ပြဋ္ဌာန်းချက်နဲ့ ညီညွတ်မှု မရှိကြောင်း တွေ့ရှိရပါက ပယ်ဖျက်ရန် သို့မဟုတ် ပြင်ဆင်ရန်အတွက် လွှတ်တော်မှာ အဆိုအဖြစ် တင်သွင်းရမှာဖြစ်တဲ့အတွက် ကျွန်တော့်အနေနဲ့ ရှမ်းပြည်နယ်ကုန်တင်ကုန်ချ

လုပ်ငန်းဆိုင်ရာ နည်းဥပဒေပါအချက်များ ပြင်ဆင်ပေးရေးအဆိုကို တင်သွင်းသွားမှာ ဖြစ်ပါတယ်။ လေးစားအပ်ပါသော ဥက္ကဋ္ဌကြီးနှင့် လွှတ်တော်ကိုယ်စားလှယ်များ ခင်ဗျား။ အရေးပေါ်အစည်းအဝေး(၁/၂၀၁၄)မှာ ရှမ်းပြည်နယ်အစိုးရအဖွဲ့က တင်သွင်းခဲ့တဲ့ ရှမ်းပြည်နယ် ကုန်တင်ကုန်ချ လုပ်ငန်းဆိုင်ရာနည်းဥပဒေနဲ့ပတ်သက်ပြီး ကွဲလွဲချက်များကို အောက်ပါ အတိုင်း တင်ပြအပ်ပါတယ်-

**တွေ့ရှိချက်**

- (၁) နည်းဥပဒေ ပထမစာမျက်နှာ ပထမအပိုဒ်တွင် “ရှမ်းပြည်နယ်ကုန်တင်ကုန်ချ လုပ်ငန်းဥပဒေ ပုဒ်မ ၃၂၊ ပုဒ်မခွဲ(က)အရ အပ်နှင်းထားသော လုပ်ပိုင်ခွင့်ကို ကျင့်သုံး၍” ဟုဖော်ပြထားပါသည်။ မူလဥပဒေမှာ ပုဒ်မ ၃၉၊ ပုဒ်မခွဲ(က)၌သာ ဖော်ပြထားသဖြင့် နည်းဥပဒေပါ ဖော်ပြချက်အား ပြန်လည်ပြင်ဆင်ရန် လိုအပ်မှာဖြစ်ပါတယ်။
- (၂) နည်းဥပဒေ ပုဒ်မ ၃ တွင် ပြည်နယ်ကုန်တင်ကုန်ချလုပ်ငန်းကော်မတီဖွဲ့စည်း ရာတွင် ပုဒ်မခွဲ(က)အရ ပြည်နယ်ဦးစီးဌာနမှူး၊ ပြည်နယ်ကုန်တင်ကုန်ချ လုပ်ငန်းကော်မတီရုံးကို ဥက္ကဋ္ဌတာဝန်ပေးအပ်ထားရာ မူလဥပဒေတွင် ဝန်ကြီးကို ဥက္ကဋ္ဌတာဝန် ပေးအပ်ထားသည်ဖြစ်ရာ ညီညွတ်မှုမရှိဖြစ်နေပါသည်။ ၎င်းအပြင် နည်းဥပဒေအရ ပါဝင်ဖွဲ့စည်းထားသည့် အဖွဲ့ဝင်များမှာလည်း သက်ဆိုင်ရာ ဥပဒေပါ ဖွဲ့စည်းရမည့်ပုဂ္ဂိုလ်များနှင့် ညီညွတ်မှုမရှိဖြစ်နေတာကို တွေ့ရှိ ရပါတယ်။
- (၃) နည်းဥပဒေအပိုဒ် ၅ မှာ မြို့နယ်ကုန်တင်ကုန်ချလုပ်ငန်းကော်မတီဝင်များ ဖွဲ့စည်းတာဝန်ပေးအပ်ရာ၌လည်း မူလဥပဒေပါ ဖွဲ့စည်းရမည့် ပုဂ္ဂိုလ်များနှင့် ညီညွတ်မှု မရှိဖြစ်နေတာကို တွေ့ရှိရပါတယ်။

လွှတ်တော်ဥက္ကဋ္ဌ ခင်ဗျား။ ရှမ်းပြည်နယ်အစိုးရအဖွဲ့က တင်သွင်းပြတဲ့ ကုန်တင်ကုန်ချ လုပ်ငန်းနည်းဥပဒေ ၃နဲ့ နည်းဥပဒေ ၅ တို့ဟာ မူလဥပဒေမှာ အသေးစိတ်ဖွဲ့စည်းပုံပါ ဖော်ပြထားပြီးဖြစ်တဲ့အတွက် ဒီနည်းဥပဒေ ၃ နဲ့ နည်းဥပဒေ ၅ ကို ပယ်ဖျက်မယ်ဆိုလည်း ပယ်ဖျက်နိုင်တဲ့ အနေအထားရှိကြောင်းကို တင်ပြလိုပါတယ်။

ကျွန်တော့်အနေနဲ့ အချိန်ကာလအရသော်လည်းကောင်း၊ ဥပဒေပိုင်းဆိုင်ရာ တတ်သိ နားလည်မှုနည်းပါးခြင်းအရသော်လည်းကောင်း၊ အသေးစိတ်လေ့လာဆန်းစစ် တင်ပြနိုင်ခြင်း မရှိဘဲ ယေဘုယျသာ ဆွေးနွေးတင်ပြတာဖြစ်ကြောင်း ဝန်ခံအပ်ပါတယ်။

လေးစားအပ်ပါသော လွှတ်တော်ဥက္ကဋ္ဌကြီး ခင်ဗျား။ ဥပဒေပြုရေးဆိုင်ရာအခြေခံ သဘောတရားအရ ဥပဒေပြဋ္ဌာန်းပိုင်ခွင့်ရှိသူက ပြဋ္ဌာန်းထားတဲ့ ဥပဒေကို အခြေခံ၍ သက်ဆိုင်ရာ အစိုးရဝန်ကြီးဌာနက ထုတ်ပြန်တဲ့ နည်းဥပဒေများ၊ လုပ်ထုံးလုပ်နည်းများ၊ အမိန့် ကြော်ငြာစာ၊ အမိန့်၊ ညွှန်ကြားချက် စသည်တို့သည် ဥပဒေနှင့် ကိုက်ညီမှုရှိရမည်ဟု နားလည် ယုံကြည်ထားပါသည်။

ရှမ်းပြည်နယ်ကုန်တင်ကုန်ချလုပ်ငန်းဥပဒေကို ရှမ်းပြည်နယ်လွှတ်တော်က အတည်ပြု ပြဋ္ဌာန်းခြင်းဖြစ်သော်လည်း ဥပဒေကို လက်တွေ့အကောင်အထည်ဖော်ရာမှာ လိုအပ်တဲ့ နည်းဥပဒေ၊ လုပ်ထုံးလုပ်နည်းများ၊ ညွှန်ကြားချက်များကို ဥပဒေနှင့်လိုက်လျောညီထွေ ဖြစ်အောင် အစိုးရအဖွဲ့၊ ဥပဒေကို စီမံခန့်ခွဲသည့်ဌာနက ရေးဆွဲထုတ်ပြန်ရတာဖြစ်ပါတယ်။ သို့ပါသော်လည်း တစ်ဆင့်ခံဥပဒေပြုခွင့် အာဏာလွှဲအပ်ခြင်းခံရသော ဌာနဟာ ဥပဒေကို ကျော်လွန်၍ ဥပဒေတွင် မပါရှိသော မူပိုင်းဆိုင်ရာအကြောင်းအရာများကို ဖြည့်စွက်ပြဋ္ဌာန်း ပိုင်ခွင့်မရှိကြောင်းကို လေ့လာသိရှိရပါတယ်။

ကျွန်တော်ဆွေးနွေးတင်ပြတဲ့ ရှမ်းပြည်နယ်ကုန်တင်ကုန်ချလုပ်ငန်းဥပဒေသည် မူလ ကတည်းက ရှမ်းပြည်နယ်အစိုးရအဖွဲ့၊ သက်ဆိုင်ရာဝန်ကြီးဌာနက ပြုစုရေးဆွဲတင်ပြခဲ့တာ ဖြစ်ပေမဲ့ ရှမ်းပြည်နယ်လွှတ်တော်မှာ အချိန်ယူစိစစ်ဆွေးနွေးအတည်ပြုပြီး ဖြစ်တဲ့အတွက် လွှတ်တော်ကရေးဆွဲတဲ့ ဥပဒေလို့ မှတ်ယူရမှာဖြစ်ပါတယ်။ ဒါကြောင့် ရှမ်းပြည်နယ် လွှတ်တော်က အတည်ပြုထားတဲ့ ဥပဒေပါအတိုင်း နည်းဥပဒေများကို ရေးဆွဲရာမှာ လိုက်လျောညီထွေရှိဖို့ ပြန်လည်ပြင်ဆင်ရန် သို့မဟုတ် ပယ်ဖျက်ရန်၊ ဆောင်ရွက်ရန်လိုအပ်တဲ့ အတွက် နည်းဥပဒေ ပထမစာမျက်နှာတွင် ရည်ညွှန်းဖော်ပြထားတဲ့ ဥပဒေပုဒ်မ ၃၂ ၊ ပုဒ်မခွဲ(က)အစား ဥပဒေပုဒ်မ ၃၉ ၊ ပုဒ်မခွဲ(က)လို့ ပြင်ဆင်ရန်နှင့် နည်းဥပဒေ ပုဒ်မ ၃ အရ ပြည်နယ်ကုန်တင်ကုန်ချလုပ်ငန်းကော်မတီ ဖွဲ့စည်းပုံကို မူလဥပဒေ ဖွဲ့စည်းပုံအတိုင်း ပြင်ဆင်ရန် သို့မဟုတ် ပယ်ဖျက်ရန်၊ နည်းဥပဒေ ပုဒ်မ ၅ အရ မြို့နယ်ကုန်တင်ကုန်ချလုပ်ငန်း ကော်မတီဖွဲ့စည်းပုံကို မူလဥပဒေဖွဲ့စည်းပုံပါအတိုင်း ပြန်လည်ပြင်ဆင်ရန် သို့မဟုတ် ပယ်ဖျက်ရန် ဆိုတဲ့ အဆိုကို လွှတ်တော်သို့ တင်သွင်းအပ်ပါတယ်။ အားလုံးကို ကျေးဇူးတင် ပါတယ်။

### အဆိုအား ရှမ်းပြည်နယ်အစိုးရအဖွဲ့ဝင်က ပြန်လည်ဆွေးနွေးခြင်းနှင့် လွှတ်တော်၏ အဆုံးအဖြတ်ရယူခြင်း

**ဥက္ကဋ္ဌ။** ရှမ်းပြည်နယ်ကုန်တင်ကုန်ချလုပ်ငန်းဆိုင်ရာ နည်းဥပဒေပါ အချက် အလက်များအား ပြင်ဆင်ရန်အဆိုနှင့် စပ်လျဉ်းပြီး ရှမ်းပြည်နယ်အစိုးရအဖွဲ့ဝင် ပြည်နယ် ဥပဒေချုပ်က ပြန်လည်ဆွေးနွေးပေးဖို့ဖြစ်ပါတယ်။

**ဦးမောင်မောင်၊ ပြည်နယ်ဥပဒေချုပ်။** အားလုံးမင်္ဂလာပါခင်ဗျား။ လေးစားအပ်သော ပြည်နယ်လွှတ်တော်ဥက္ကဋ္ဌနှင့် ပြည်နယ်လွှတ်တော်ကိုယ်စားလှယ်များ ခင်ဗျား။ မင်္ဂလာပါလို့ နှုတ်ခွန်းဆက်အပ်ပါတယ်။ လင်းခေးမြို့နယ်၊ မဲဆန္ဒနယ်အမှတ်(၂)မှ ဦးစိုင်းလွင် တင်သွင်းသွား သောအဆိုပါအချက်(၃)ချက်ကို ပြန်လည်ရှင်းလင်းတင်ပြလိုပါတယ်။ ဦးစိုင်းလွင်က အချက်(၁) အနေနဲ့ နည်းဥပဒေ ပထမစာမျက်နှာ ပထမအပိုဒ်တွင် ရှမ်းပြည်နယ်ကုန်တင်ကုန်ချလုပ်ငန်း ဥပဒေ ပုဒ်မ ၃၂၊ ပုဒ်မခွဲ(က)အရ အပ်နှင်းထားသော လုပ်ပိုင်ခွင့်ကိုကျင့်သုံး၍ ဟုဖော်ပြထား ပါသည်။ နည်းဥပဒေတွင် ပုဒ်မ ၃၉၊ ပုဒ်မခွဲ(က)၌သာ ဖော်ပြသဖြင့် နည်းဥပဒေများအား ပြန်လည်ပြင်ဆင်အပ်ပါကြောင်း တင်ပြထားတဲ့ ပထမအချက် ဖြစ်ပါတယ်။ ရှမ်းပြည်နယ် ကုန်တင်ကုန်ချလုပ်ငန်းဥပဒေကို ပြဋ္ဌာန်းတဲ့အခါမှာ နည်းဥပဒေပြုပိုင်ခွင့်ကို သက်ဆိုင်ရာ ဝန်ကြီးဌာနကို ပေးထားပါတယ်။ အဲဒီလိုပေးထားတဲ့ ပုဒ်မက ၃၉၊ ပုဒ်မခွဲ(က) ဖြစ်ပါတယ်။ နည်းဥပဒေမှာ ဖော်ပြတဲ့အခါမှာ ပုဒ်မ ၃၂၊ ပုဒ်မခွဲ(က)ဆိုပြီးတော့ လွှဲမှားစွာ (typing error) ဖြစ်ပါတယ်။ ဒါကြောင့်မို့ ကျွန်တော်တို့အဆိုတင်သွင်းလာတဲ့ အဆိုတင်သွင်းမှုဟာ မှန်ကန်တဲ့ အတွက်ကြောင့် နည်းဥပဒေမှာ ပုဒ်မ ၃၀၊ ပုဒ်မခွဲ(က)အနေနဲ့ ပြင်ဆင်ဖော်ပြရန် လိုအပ်ပါ ကြောင်း လေးစားစွာတင်ပြပါတယ်။ ရှင်းလင်းချက်နှင့်အတူ တင်ပြလိုတာက အခေါ်အဝေါ် လေးက နည်းနည်းကွာပါတယ်။ နည်းဥပဒေဆို ပုဒ်မ မထည့်ပါဘူး။ ဥပဒေဆို ပုဒ်မထည့်ပါ တယ်။ ဥပဒေပုဒ်မ ဘယ်လောက်၊ ပုဒ်မခွဲ ဘယ်လောက်၊ ပုဒ်မခွဲငယ် ဘယ်လောက် စသည် အားဖြင့် ဖော်ပြပါတယ်။ နည်းဥပဒေမှာကျတော့ နည်းဥပဒေ ၃၆၊ နည်းဥပဒေ ၂၉ ဒီလိုပဲ သွားပါတယ်။ ပုဒ်မအနေနဲ့ ဖော်ပြထားပါဘူး။ နောက် နည်းဥပဒေပုဒ်မခွဲ၊ နောက်တစ်ခုက နောက်ဒီထပ်သေးသွားလို့ရှိရင် ပုဒ်မခွဲငယ်၊ နည်းဥပဒေ အပိုဒ်ငယ် ဒီလိုပဲပြောရမှာ ဖြစ်ပါတယ်။ နည်းဥပဒေကျရင် ပုဒ်မထည့်သွင်းဖော်ပြခြင်း မရှိပါဘူး။ တစ်ခုလုံးခြုံပြီးတော့ ပြောရမယ်ဆိုရင် ကုန်တင်ကုန်ချနည်းဥပဒေများ ဆိုပြီးတော့ ပြောပါတယ်။ များဟူသော စာသားလည်း ထည့်ပါတယ်။

အပိုဒ်(၂)ကတော့ နည်းဥပဒေ ၃ တွင် ပြည်နယ်ကုန်တင်ကုန်ချကော်မတီ ဖွဲ့စည်းရာ တွင် ပုဒ်မခွဲ(က)အရ ပြည်နယ်ဦးစီးဌာနမှူး၊ ပြည်နယ်ကုန်တင်ကုန်ချလုပ်ငန်းကော်မတီရုံးကို

ဥက္ကဋ္ဌတာဝန်ပေးအပ်ထားသည်ဖြစ်ရာ ညီညွတ်မှုမရှိဖြစ်နေပါတယ်။ ၎င်းအပြင် နည်းဥပဒေ အရ ပါဝင်ဖွဲ့စည်းထားသည့် အဖွဲ့ဝင်များမှာလည်း ဥပဒေပါဖွဲ့စည်းရမည့် ပုဂ္ဂိုလ်များနှင့် ညီညွတ်မှုမရှိဖြစ်နေကြောင်း အဆိုရှင်က တင်ပြထားပါတယ်။ ပြည်နယ်ကုန်တင်ကုန်ချ လုပ်ငန်းဥပဒေကို လေ့လာတဲ့အခါမှာ ပုဒ်မ ၃ မှာ ပြည်နယ်ကုန်တင်ကုန်ချလုပ်ငန်းကော်မတီ ကို ဖွဲ့စည်းဖြစ်ပါတယ်။ ဖွဲ့စည်းထားတာကို နည်းဥပဒေမှာ ထပ်ပြီးဖွဲ့စည်းထားပါတယ်။ အမှန် မှာတော့ ဖွဲ့စည်းတဲ့ဟာကို ထပ်နေတာဖြစ်ပါတယ်။ overlap ဖြစ်ပါတယ်။ ဒါကြောင့် ရှမ်းပြည်နယ်ကုန်တင်ကုန်ချလုပ်ငန်းနည်းဥပဒေ ၃ ကို ပယ်ဖျက်ရန် လိုအပ်ပါကြောင်း လေးစားစွာ တင်ပြအပ်ပါတယ်။ တတိယအချက်အနေနဲ့ ရှမ်းပြည်နယ်ကုန်တင်ကုန်ချလုပ်ငန်း နည်းဥပဒေသည် ရှမ်းပြည်နယ်ကုန်တင်ကုန်ချလုပ်ငန်းဥပဒေ ပုဒ်မ ၄ တွင် ပါရှိပြီးဖြစ်သည့် အတွက် မြို့နယ်ကုန်တင်ကုန်ချလုပ်ငန်းကော်မတီကို ဖွဲ့တာပါ။ ဥပဒေကြီးမှာ ဖွဲ့ပြီးဖြစ် ပါတယ်။ နည်းဥပဒေမှာ ထပ်ဖွဲ့တဲ့အတွက်ကြောင့် နည်းဥပဒေဟာ overlap ဖြစ်ပြီးတော့ နည်းဥပဒေမှာပါတဲ့ အပိုဒ် ၅ ကို ပယ်ဖျက်သင့်ကြောင်း၊ ပယ်ဖျက်ရန် လိုအပ်ပါကြောင်း တင်ပြ လိုပါတယ်။ ဒါကြောင့် ရှမ်းပြည်နယ်ကုန်တင်ကုန်ချလုပ်ငန်းနည်းဥပဒေ ၃ နှင့် နည်းဥပဒေ ၅ တို့ကို ပယ်ဖျက်ရန် လိုအပ်ပါကြောင်းတင်ပြအပ်ပါတယ်။ ယင်းကဲ့သို့ ပယ်ဖျက်လိုက်သည့် အတွက် နည်းဥပဒေ ၄ ကို နည်းဥပဒေ ၃ အဖြစ်လည်းကောင်း၊ နည်းဥပဒေ ၆ ကို နည်းဥပဒေ ၄ အဖြစ်လည်းကောင်း အစဉ်လိုက်အပိုဒ်များကို နည်းဥပဒေဆုံးတဲ့အထိ ပြန်လည် ပြင်ဆင်ဖို့ လိုအပ်ကြောင်း တင်ပြပါတယ်။

**ဥက္ကဋ္ဌ။** ပြည်နယ်လွှတ်တော်ကိုယ်စားလှယ်များခင်ဗျား။ သက်ဆိုင်ရာ ရှမ်း ပြည်နယ်အစိုးရအဖွဲ့ဝင် ပြည်နယ်ဥပဒေချုပ်က ပြည်နယ်လွှတ်တော်ကိုယ်စားလှယ် အဆို တင်သွင်းသည့် ရှမ်းပြည်နယ်ကုန်တင်ကုန်ချလုပ်ငန်းဆိုင်ရာဥပဒေပါ ပြင်ဆင်ရန် အဆိုကို သဘောတူကြောင်း ပြန်လည်ဆွေးနွေးသွားပါတယ်။ ယခု ပြင်ဆင်ရန်အဆိုအား အတည်ပြုရန် လွှတ်တော်ရဲ့ ဆန္ဒရယူပါမယ်။ လင်းခေးမြို့နယ် မဲဆန္ဒနယ်အမှတ်(၂)မှ လွှတ်တော် ကိုယ်စားလှယ် ဦးစိုင်းလွင်တင်သွင်းသော ရှမ်းပြည်နယ်ကုန်တင်ကုန်ချလုပ်ငန်းဆိုင်ရာ နည်းဥပဒေတွင် ဖော်ပြထားသည့် နည်းဥပဒေ ၃ ပါ ကုန်တင်ကုန်ချလုပ်ငန်းကော်မတီ ဖွဲ့စည်းပုံနှင့် နည်းဥပဒေ ၅ ပါ မြို့နယ်ကုန်တင်ကုန်ချလုပ်ငန်းကော်မတီဖွဲ့စည်းပုံတို့အား ရှမ်းပြည်နယ်ကုန်တင်ကုန်ချလုပ်ငန်းဆိုင်ရာဥပဒေ ပြဋ္ဌာန်းချက်အတိုင်း ပြန်လည်ပြင်ဆင်ရန် အဆိုကို လွှတ်တော်က အတည်ပြုရန် သဘောတူပါသလားခင်ဗျား။

(သုံးကြိမ်တိုင်တိုင် မေးပါသည်။ လွှတ်တော်က သဘောတူပါသည်။)

သဘောတူတဲ့အတွက် ပြင်ဆင်ရန်အဆိုကို အတည်ပြုကြောင်း ကြေညာပါတယ်။